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Jednání školního žákovského parlamentu 
Dne 30.4.2024 
 
Body: 
 

1. Uvítání žáků – poslanců a představení paní zástupkyně A. Novotné 

2. Prezenční listina 

3. Vyhodnocení bodů z předchozích jednání 

4. Přednes nových bodů k jednání od žáků 

5. Diskuze 

6. Závěry z jednání: 

 
  ad 3   V rámci vyhodnocení bodů z předchozích jednání bylo žákům oznámeno toto: 

- 6.tř. = možnost častějších exkurzí a výletů včetně tzv. třídních dnů je záležitost třídy a TU 
- (komunikovat např. v rámci ranních kruhů…) 
- 7.tř. = „Dny zdravé svačiny“ jsou zatím v procesu, nutno dořešit na kolegiu 
- pořízení stínidel na okna v 8. třídě též v procesu, probíhá výběr vhodných. Zamykání na 

dívčích WC dořešeno a výměna ručníků na WC chlapců taktéž 
- požadavek K. Hurychové ohledně portfoliových boxů na AJ dořešen 
- kultivované chování žáků mimo školu, požadavek paní učitelky Vlasákové, stále v procesu - 

monitorují TU 
   ad4   Nové body k jednání:   

- poslanci z 6. třídy přednesli požadavek, který se týkal odevzdávání mobilních telefonů, před 
začátkem výuky, do k tomu určených stojanů. Žáci s tímto nesouhlasí a spíše preferují 
ukládání mobilních telefonů do školních batohů. Bylo jim vysvětleno, že odevzdávání mobil. 
tel. koresponduje se ŠŘ a nastavením spolupráce rodina X škola. Dále se žáci – poslanci ze 6. 
třídy zmínili o nesouhlasu s akcemi školy v rámci víkendu a se zařazením průpovědi na 
začátek vyučování. Bylo jim vysvětleno, že toto koresponduje se ŠVP.  

- Poslanci ze 7. třídy přednesli požadavek na menší fotbalové branky na zahradě – dořeší paní 
hospodářka. Dále se žáci – poslanci zmínili o pohybu dětí ze Svatojánku na školní zahradě, 
soužití je z jejich pohledu problematické. Byli informováni, že od nového školního roku se 
Svatojánek zřejmě přemístí, toto je v řešení. Dále zazněli otázky ohledně vhodného oblečení 
ve škole a jeho usměrňování. Žáci – poslanci byli ujištěni, že vhodnost oblečení je záležitostí 
TU a žádná hromadná pravidla upravující oblečení žáků se nechystají.   

- poslanci z 8. třídy přednesli požadavek, zda by byla možnost pořídit boxovací pytel. Tento 
požadavek byl zamítnut s ohledem na dostatečné sportovní vyžití (např. hrazda) v rámci 
školy  

- poslanci z 9. třídy nepřednesli žádné požadavky 
- paní zástupkyně A. Novotná seznámila žáky s pravidly pro zveřejňování fotografií 

z nedávného profesionálního focení -  vylepšení PR školy. 
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